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W nawiqzaniu do mojego wystapienia - zapytania a zarazem projby na kt6ra nie
otrzymatem od kierownictwa urzQdu Miasta odpowiedzi podczas sesji Rady Miasta w dniu
14.09 2018r gdzie wystqpowalem na prosbq mieszka6c6w ul. Dlugiej w sprawie ,,przebudowy
ulicy Dlugiej na ulice dwukierunkowq z miejscami postojowymi" ponownie proszQ o
zaniechonie - rezygnaciq pnez pono prezydento z dzioloti projektowych i wykonowczych
zwiqzonych z ogloszonym w dniu 5.09.2078 roku zopytaniem ofertowym w sprawie
udzielenia zom6wienia publicznego na zodonie inwestycyjne pn: przebudowa ulicy Dlugiej
no ulice dwukierunkowq z miejscami postojowymi,,,

Pragnq zwr6cid uwagq, 2e w/w zadanie inwestycyjne nie znajduje siq i nie jest ujete
w wydatkach mai4tkowych budietu Miasta wloclawek 201g roku jak iw wieloletniej
prognozie finansowej miasta Wloclawek.

obecnie ul. Dfuga jest drogq o statusie powiatowym o szerokoici jezdni 6.5 m, dlugo6ci
ok.1 km z pasem drogowym ok.12 m, zdaniem mieszkaric6w zmiana organizacji ruchu poprzez
wprowadzenie ruchu dwukierunkowego w znacznym stopniu pogorszy 2ycie mieszkaric6w -
zapylenie, spaliny halas ipogorszy bezpieczeristwo itd. obecnie ul. Dtuga jest drogq osiedlowE
osiedla Potudnie i ju2 o bardzo intensywnym ruchem samochod6w, gdzie po lewej stronre
znajduje du2o samochod6w miejsce do parkowania.

Nie zrozumiatym jest dla mnie, ie inwestor omega rnvestments sp.z.o.o, kt6ry zwr6cil siq
z prosbq wygospodarowan ie 6rodk6w w budiecie miasta 201g na poszerzenie i przywr6cenie
ruchu kofowego dwukierunkowego ulicy Drugiej do Komisji Budietu Rozwoju i promocji
Miasta a nie do Pana prezydenta.

Ponadto wniosek nr 1/2oL8 Komisji Bud2etu Rozwoju ipromocji Miasta z dnia 2.05.2018r
o przeznaczenie w roku 2018 irodk6w na przygotowanie dokumentacji oraz kompleksowej
przebudowy ulicy Dlugiei /dwukierunkowo/ nie uzyskal akceptacji pana prezydenta gdzie
pismem 23.05.2018 r znak t. RN t.7011.101.2018 poinformowal pan prezydent Komisie Budietu
Rozwoju iPromocji Miasta, ie aktuarnie brak 6rodk6w/zabezpieczenia finansowego/, kt6re
moglyby zostai przeznaczone na wskazanv cel.

co siq stalo jednak, ie pan prezydent podiat dzialania bez zgody Rady Miasta Wioctawek
i mimo braku zabezpieczenia finansowego bez konsultacji z mieszkaricami uruchomii zadanie
inwestycyjne pn: Przebudowo ulicy Dlugiej no ulice dwukierunkowq z miejscami
postojowymi" jeszcze w tym roku ?
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